
 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OSADNÍHO VÝBORU HORNÍ KOSTELEC DNE 9. ČERVNA 

2022 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ OV: 

Alice Baricová, Vladimír Kábrt, Ladislav Kollert, Martin Nývlt, Vojtěch Špulák, Tomáš Rýdl 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ OV:  

Jaroslav Vencl, Pavel Holzäpfel, Jana Illnerová 

 

NEOMLUVENÍ ČLENOVÉ OV: 0 

 

PŘÍTOMNÍ HOSTÉ:  

Jiří Regner – místostarosta,  

 

ZAHÁJENÍ A SCHVÁLENÍ  PROGRAMU 

 

Předseda OV zahájil jednání a konstatoval, že OV je usnášeníschopný.  

Byl schválen následující program: 

1. Kontrola plnění usnesení a úkolů 

2. Informace vedení města 

3. Návrhy osadního výboru 

4. Diskuze 

přijato, pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ A ÚKOLŮ 

 

NÁVRH – USNESENÍ 2022/03/03 

Nedodělaná cesta kolem školy 

VÝSLEDEK:  

Nejrozumnější se jeví kanalizaci nerealizovat a cestu dodělat. Pan místostarosta se zasadí za 

definitivní rozhodnutí.  

 

ÚKOL Z DISKUZE 2022/03/03 

Parkování v Souběžné a V Zahradách 

VÝSLEDEK:  

Kontrola způsobu parkování u velitele Městské policie byla panem místostarostou zaurgována 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2022/03/03 

Chybějící odpadkový koš na zastávce v Horním Kostelci u školy 

VÝSLEDEK:  

Odpadkový koš je objednaný. 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2022/03/03 

Cestička ke škole lemovaná plechy 

VÝSLEDEK:  

Pan místostarosta bude jednat s majitelem. 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2022/03/03 

Odvodňovací koryto podél cestičky ke škole 

VÝSLEDEK:  

Technické služby odvezou hromadu naplavenin ze spodní části koryta. 

 



 

 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2022/03/03 

Chybné označení Jiráskovy ulice 

VÝSLEDEK:  

Technické služby odstraní ceduli. 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2022/03/03 

Splavování bahna na Končinách 

VÝSLEDEK:  

Situaci může vyřešit pouze majitel pozemku (O.D. Impro) a to nejspíše vytvořením valu. 

 

ÚKOL Z DISKUZE 2022/03/03 

Rekonstrukce cest 

VÝSLEDEK:  

Částečná oprava pozemních komunikací již začala. 

 

 

2. INFORMACE VEDENÍ MĚSTA 

 

2.1 HŘIŠTĚ HORNÍ KOSTELEC 

Česká obec sokolská s prodejem souhlasí. 

Stále se však čeká na vydání písemného souhlasného stanoviska k prodeji pozemků a to od České 

obce sokolské.  

 

2.2 KONČINSKÁ CESTA  

 

Stále se čeká na schválení dotace na opravu. 

 

 

 

 



 

 

 

 

3. NÁVRHY OSADNÍHO VÝBORU 

 

3.1 NEDODĚLANÁ CESTA KOLEM ŠKOLY  

 

Osadní výbor znovu apeluje na to, aby se kanalizace v opravovaném úseku v cestě kolem školy 

nerealizovala a cesta se zrekonstruovala co nejdříve.  

PŘIJATO, PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

3.2 KŘIŽOVATKA U SEKYRKÁNY 

Osadní výbor navrhuje, aby byl předán občanům k nahlédnutí projekt, který by bylo možné 

připomínkovat a to dříve, nežli již nebude možné připomínky brát v potaz.  

PŘIJATO, PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 

 

4. DISKUZE 

 

 

 již téměř od samého začátku svého podnikání bojuje s nedostatkem parkovacích míst 

pro své zákazníky. Opakovaně se snažila řešit možnost parkovat u prodejny HPM na městských 

pozemcích. Bohužel to z důvodu zásobování HPM a vyvážení kontejnerů nebylo možné. 

V diskuzi s panem místostarostou a členy OV bylo nalezeno řešení v prodeji pozemku parc. č. 14/2, 

kat. územ. Horní Kostelec, který je v současnosti v majetku Města Č.K a to přímo do osobního 

vlastnictví  

 

Zapsal: Vojtěch Špulák 

Dne: 9. června 2022 

 

 

 

 




